
 

 

 

 

 

Beslutningsreferat  
 
Bestyrelsesmøde den 22/9-2020     Næste bestyrelsesmøde  
 
Deltagere: Essy Basseri K24, Malene Dørge S31, Ulrik Grønborg K25, Carsten 
Puggaard K55 og Birthe Jacobsen S53, Niels Erik K6 

 
1. Valg af referent: Malene er referent 

 

2. Godkendelse af sidste referat: Referatet er godkendt 
 

 

3. Netto: Niels Erik fortæller om forløbet. Beboerne i første række på Korshøjen 
har sammen indsendt et meget udførligt høringssvar, samt forsøgt politisk 
bevågenhed og mediedækning. Der har bl.a.  været et ønske om ændret 
vareindlevering – op mod børnehave. Beboerne har gjort et stort stykke 
arbejde, men har ikke fået et eneste af punkterne fra høringssvaret igennem. 
Der henvises i øvrigt til hjemmesiden for yderligere information. 
 

4. Generalforsamling: Der er 4 pladser i bestyrelse til valg.  Carsten, Ulrik og 
Malene er på valg. Da den tidligere formand er er flyttet, er der endnu en plads.  
Vi forsøger at afholde generalforsamlingen under hensyntagen til COVID  
situationen.  
 

5. Trailer: Der indkøbes ny trailer som foreslået, samt ekstra ledningssæt. 
Traileren er denne gang mindre 500kg, af hensyn til at den skal kunne trækkes 
op på en holdeplads. Der påtænkes at lave en egentlig trailerholdplads hvor 
traileren kan trækkes op. Den traileransvarlige efterlyser nogle der vil deltage i 
at lave en sådan holdeplads – altså fysisk arbejde. Der kan sendes mail til 
s.kromann@outlook.dk. 
 

6. Stiger: Der er foreslået indkøb af en ny stige til skuret.  
 

 

7. Evt: Der er kommet mail fra Joan i aktivitetsudvalg vedrørende det italienske 
arrangement. Der er enighed om at aktivitetsudvalget en anden gang skal 
inddrages i en sådan beslutning.  


